
 

 

Številka: 032-7/2024-1 

Datum: 04.12.2024 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 12. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 13.11.2024 

 

Veronika Jesenšek: Svetnica je posredovala vprašanje članov Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja in sicer, če so bili predstavniki imenovani s strani občinskega sveta, v svetih javnih zavodih in 

podjetju pozvani, da poročajo oziroma pošiljajo pomembne povratne informacije iz sej svetov na občino. 

Če niso bili podani komisija podaja pobudo, da le ti pošiljajo povratne informacije o pomembnih zadevah, 

ki se tičejo naše občine.  

ODGOVOR: Občina Šmartno pri Litiji v tem mandatu že poziva predstavnike lokalne skupnosti v svetih zavodov 

in nadzornega sveta javnega podjetja, da ustanovitelja zavodov in podjetja tekoče seznanjajo z vsebinami, ki jih 

obravnavajo na sejah. 

Odgovor pripravila Karmen Sadar. 

Domen Merzel: Pohvalno je, da se stavba na Staretovem trgu, kjer je knjižnica nekako prebuja iz spanja 

in se v njej sedaj več dogaja. Posledično je dobil pritožbo bližnjih stanovalcev. Namreč nastaja tudi večja 

količina odpadkov. Svetnik daje pobudo, da če se bo v prihodnje kaj več dogajalo v tej stavbi, da se razmišlja 

o kakšnem kontejnerju prav namensko za to stavbo, oziroma večjem smetnjaku. Smetnjaki sosedov so takoj 

polni, kar je posledica teh dejavnosti, ki se v teh prostorih že izvajajo (različna društva, ki imajo tam 

popoldanske dejavnosti). Ta stavba je tudi na poti med trgovino in šolo in verjetno nastaja veliko odpadkov 

tudi zaradi tega. Mogoče ne bi bilo slabo, da se razmisli še o kakšnem dodatnem košu za smeti, da ne bo 

ravno tu pred knjižnico in cerkvijo največ smeti.  

ODGOVOR: Občina se je s KSP Litija d.o.o. dogovorila, da bodo povečali pogostost odvoza odpadkov na lokaciji 

pred Knjižnico Šmartno. V kolikor se stanje ne bo izboljšalo, se bodo namestili večji oz. dodatni zabojniki za 

odpadke.  

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Vinko Femc: Na vrhu hriba na Grmadi. Ima lastnik na cesti tri kamere.  Ne ve kdo bo to rešil. Cesta je 

nekaj odmerjena, odpisana. Ne ve koliko je to urejeno.  

ODGOVOR: Z lastnikom zemljišč, po katerih poteka kategorizirana javna pot, že več let potekajo pogajanja o 

odkupu teh zemljišč. Občina v tem trenutku zaradi iskanja rešitve nima namena zaostrovati stanja in tudi težko 

komentira njegova dejanja, ki so v pristojnosti drugih institucij.  

Odgovor pripravila Saša Pucelj Kukovica. 

Pohvale za Vinji Vrh. Svetnika zanima, če pri hiši pride ograja in tam kjer je sedaj na novo asfalt. Ob cesti 

proti Vinjem Vrhu, kjer se je lepo obsekalo, bi lahko to naredili tudi do Preske.  

ODGOVOR: Pri namestitvah varovalne opreme na prometni infrastrukturi se občina odloča glede na smiselnost 

in upravičenost investicije in tako se bo postopalo tudi v tem primeru.  

Obsekavanje rastlinja se odvija na celotnem območju občine, s predvideno časovnico in obsegom del, glede na 

razpoložljiva finančna sredstva. Vsako območje pride na vrsto v določenem časovnem obdobju.  

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Andreja Kastelic: Svetnica je izpostavila cesto v Koških Poljanah, ki je sedaj postala glavna povezava za 

Ljubljano. Cesta je precej frekventna, je pa to njihovo ozko grlo. Nima izmikališč, zelo ozka je in še pričela 

se je posedat. Predlaga, da se cesta pregleda in da se ugotovi, kaj se lahko naredi v naslednjih letih.  



 

 

ODGOVOR: Zavedamo se, da je cesta v Koških Poljanah z izvedeno investicijo v letu 2018 postala pomembna 

prometnica na tem območju in kot taka potrebuje primerno dodatno ureditev do križišča z Račico pri kapelici, kar 

bo treba v prihodnje tudi predvideti. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Svetnica je predlagala, da se kakšni prometni znak, da se omeji količina mase prevoza. Tam res v velikih 

količinah na enkrat vozi. Svetnica prosi, da se nekaj ukrene v tej smeri, če se da.  

ODGOVOR: Občina se je povezala z Medobčinskim inšpektoratom  glede posredovanje pri neprimerni uporabi 

občinskih cest. Inšpektorat je pozval tudi k obveščanju o morebitnih kršitvah s strani občanov. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Svetnica predlaga, da se na kulturnem domu pregleda streha.  

ODGOVOR: V proračunu občine za leto 2025 so predvidena sredstva za investicijsko vzdrževanje Kulturnega 

doma v Veliki Štangi, ki vključujejo tudi prenovo strehe. 

Odgovor pripravila Karmen Sadar. 

Svetnica prosi, če bi se lahko makadamski cesti proti Jančam in proti Jevnici do novega leta še enkrat 

posule.  

ODGOVOR: Razumemo željo po urejenosti vseh makadamskih poti v občini, vendar se bo v prihodnje urejalo 

predvsem tiste javne poti, ki bodo prepoznane kot glavne prometnice glede na izkazano frekventnost prometa. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

 

 

 


